
Fra:                                                 olebakkebo@gmail.com
Sendt:                                            mandag 23. januar 2023 09:51
Til:                                                   Postmottak Alver
Emne:                                            Klage på gebyr byggesak 59/9 i Alver.
 
Det var sendt ei klage på vedtak om gebyr oktober 2022  i samråd med Aase på planavdelingen. 
Eg har ikkje fått svar på denne klagen. Eg har betalt gebyret. Ca 15/16.000 Kor står saka ? 
Kan dere  også sende meg kopi av klagen. Eg har ikkje sett den siden Aase skulle  gjere greie for 
planavdelingen sitt meirforbruk av tid/ tekniske problem interne i avdelinga, direkte til dette kontoret 
som har ansvar for gebyr. 
Helsing Ole Bakkebø
 
Sendt fra min iPhone


